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Polgármesterjelölt – Balog Mátyás (Független) 
 

 
 

alog Mátyás vagyok, 41 éves, házas, 2 gyermek édesapja. 
Családommal 2010 óta élünk életvitelszerűen 
Balatonmáriafürdőn. Végzettségemet tekintve műszaki ember, 

villamosmérnök vagyok. Jelenleg vállalkozást vezetek, villamoshálózat 
tervezési feladatokat látok el. 
 
Balatonmáriafürdővel 1990-ben ismerkedtem meg, amikor az akkori 
SZOT üdülőben gyerekeskedtem. Felnőttként, 2003-ban, feleségem 
révén rendszeres kapcsolatom alakult ki a településsel, mely 2010-ben 
teljesedett ki házasságkötésünkkel. Még abban az évben a településre 
költöztünk állandó lakosként 1,5 éves kisfiunkkal, Benjáminnal. 
Kislányunk, Léna, már ide született. 
 
Közösségi ember vagyok, emberek között érzem jól magam. 2017 óta 
tagja vagyok a Balatonmáriafürdő Táncklubnak, melynek szervezési 
feladatait is ellátom. Feleségemmel tagjai vagyunk ezen kívül az Eraklin 
Táncklub Egyesületnek Nagykanizsán, ahol a klubért, a közösségért 
végzett munkásságomat az elnökség is elismerte. Öt éve minden évben 

anyagi támogatást nyújtok iskolánknak, és óvodánk alapítványi bálját, illetve a sportkört is több 
alkalommal anyagi támogatásban részesítettem. 
 
Munkám révén rendszeres kapcsolatban állok a dél-dunántúli önkormányzatokkal, mind a vállalkozói, 
mind pedig az azt megelőző alkalmazotti munkakörömből kifolyólag. Balatonmáriafürdőn, a Rákóczi utca 
felújítása, majd a közvilágítás korszerűsítés során az önkormányzat érdekeit maximálisan szem előtt 
tartva ellenőriztem a kivitelezést. Mindkét beruházás komoly feladat volt, mely sikeresen teljesült. 
 
Jelenleg a Debreceni Egyetem Gazdaságtudományi Karának hallgatója vagyok. 2023-ban először indult 
települési önkormányzati vezető képzés, melyet nagy sikerrel és odaadással végzünk csoporttársaimmal. 
Itt az egyetemi képzés mellett a tudás és tapasztalat megosztásban is részesülünk, ugyanis az ország több, 
jelenleg is regnáló polgármesterrel vagyok kapcsolatban. 
 
 
❖ Legfontosabb feladat a költségvetés egyensúlyának megtartása, saját bevételek növelése, az 

önkormányzati intézmények zavartalan működésének biztosítása. 
❖ A helyi közösségi és gazdasági életet meghatározó vállalkozásokkal és civil szervezetekkel 

együttműködök, elsősorban a turisztikai szakmai, illetve közcélú célkitűzéseket támogatom. 
❖ Mivel a településen jelentős létszámban élnek nyugdíjasok, ezért kiemelten kezelem, támogatom 

közösségi tevékenységüket. Lehetőségeimhez képest az átmenetileg szociálisan nehéz helyzetbe 
került embereket segíteni fogom. 

❖ Az elkövetkezendő időszak fontos feladata a település infrastruktúrájának további fejlesztése, 
felújítása (strandok, közterületek, utak, járdák, csapadékvíz elvezető rendszerek). 

❖ Fontosnak tartom még a településüzemeltetési feladatok magas színvonalú ellátását, további 
fejlesztését, hogy az itt élő emberek komfortérzete tovább javuljon. 

❖ A kölcsönös előnyök alapján együtt fogok működni a térség településeivel az Önkormányzati 
Törvényből adódó, a lakosság részére kötelező és önként vállat feladatok területén. Törekedni fogok 
arra, hogy településünk polgárainak többsége elégedett legyen ezekkel a szolgáltatásokkal. A térségi 
együttműködéssel támogatni fogom közösségünk aktív munkavállaló korosztályát, akik e térségben 
próbálnak lehetőséget találni a tisztes megélhetésre.  

❖ Célom a Balaton part jelenlegi természetes állapotának a megtartása, a beépítések, 
természetkárosítások elleni határozott fellépés. Együtt kívánok működni a természetet szerető és 
tisztelő emberekkel, szervezetekkel. Törekedni fogok az épített és természetes környezet 
összhangjának megteremtésére. 

 

Közösségünk eddig elért eredményeire alapozva, elődök tevékenységét tisztelve szeretném a munkát 
polgármesterkén irányítani, hogy községünk polgárai továbbra is egy üdülőhelyhez méltó környezetben 
éljenek. Őrizzük meg szépségét és szépítsük tovább együtt!  
 

B 



 

Egyéni listás jelölt – Gáthy Gergely (Független) 
 

 

 

32 éves testnevelő tanár vagyok, feleségemmel az 

egyetemet követően költöztünk 

Balatonmáriafürdőre és élünk itt, életvitelszerűen a 

településen. Személyhajó üzemeltetéssel, matróz és 

vitorlás vezetői képzésekkel foglalkozom. 

Társadalmi munkában a Balatonmáriafürdői 

Vízisport Egyesületben edzőként tevékenykedem. 

2015 óta ezt az egyesületet az ország top 6 

utánpótlás vitorlás egyesülete közé vezettük, de 

feltett szándékunk további fejlődéssel magas 

nemzetközi szintre jutni. Büszkék vagyunk, hogy 

május végén egy rangos nemzetközi Európa Kupa 

versenyt rendezünk 60 versenyzővel. 

Meglátásom szerint az önkormányzat jelenleg biztos 

alapokkal kerül átadásra az új testület számára. Az elkövetkező 5 évben víziókkal rendelkező 

emberekkel lehet meghatározni településünk további 50 évének irányát. Ebben a munkában 

én szívesen veszek részt. 

Több olyan kihívás áll a világ előtt, amelyet a településünk is érezni fog. Ezekre a kihívásokra 

minél hamarabb érdemes lenne felkészülni és reagálni. Szerencsés helyzetben vagyok, mert a 

vitorlásversenyek révén bejárom Európát és mindig új és új ötleteket leshetek el más 

országokban. Sok jó példa véleményem szerint adaptálható számunkra, a település számára, 

ha ismerjük a sajátosságainkat és ezekhez tudjuk őket igazítani. 

A sport megtanított arra, hogy a középszerűség nem járható út. Sikert csak és kizárólag a 

legmagasabb célok kitűzésével és munkával lehet elérni. Balatonmáriafürdőn a jó alapra most 

nagy dolgokat kell tervezni, amiket majd közös munkával fogunk elérni. 

Eddig is a magam eszközeivel mindent elkövettem, hogy Balatonmáriafürdő egy fejlődő, élhető 

település legyen. Ebben a Polgármester Úr által vezetett testület mindig is partner volt. 

Amennyiben bizalmat szavaznak nekem, akkor az új testületben szeretnék konstruktív, 

fiatalos szemlélettel dolgozni. 

Elérhetőségeim:  

gathgerg@gmail.com 

www.facebook.com/gathgerg 

Balatonmáriafürdő, Vilma utca 78. 

 
 



 

Egyéni listás jelölt – Horváth Tiborné (Független)  

 
 

 
 
 
Bemutatkozás 
Kisgyermek korom óta lakom Balatonmáriafürdőn, azóta 
folyamatosan itt élek családommal együtt. Férjem a Közös 
Önkormányzati Hivatal műszaki ügyintézője. 
 

Köztisztviselőkét vonultam nyugdíjba. 46 évet dolgoztam a 
közigazgatásban, és ezt az időt itt helyben, a Polgármesteri Hivatalban 
töltöttem el. 
 

Munkakörömből adódóan, a lakossággal közvetlen kapcsolatban 
voltam. Bizalommal fordultak hozzám az emberek, de nem csak 
problémáikat, gondjaikat, hanem örömeiket is megosztották velem. 
 

Anyakönyvvezetőként sok-sok jegyespárt összeadtam. Folyamatosan 
részt vettem a közösségi életben. Munkám mellett végeztem az 
önkormányzati ünnepségek, rendezvények szervezését, 
lebonyolítását. A közigazgatásban eltöltött éveket nem csupán a 
munkámnak, hanem hivatásomnak is tekintettem. 2018-ban a 

Képviselőtestület „Balatonmáriafürdőért” kitüntető címet adományozott részemre. 
 

Továbbra is részt veszek a közösségi életben. A Nyugdíjas Klub tagja vagyok. A Klubbon belül és azon kívül is 
segítséget nyújtok a hozzám forduló emberek különböző ügyeinek intézésében. Az elmúlt ötéves 
önkormányzati ciklusban képviselőként dolgoztam. Tagja vagyok az Ügyrendi Bizottságnak, a Helyi Értéktár 
Bizottságnak. 
 

Jól ismerem a települést, részese voltam, vagyok a változásoknak. Támogatok minden olyan kezdeményezést, 
mely a község érdekét szolgálja, amelynek megvalósítása kihívást jelent számomra. 
 

Fontos célom: a lakosság életminőségének javítása, az idősek támogatása, megbecsülése. A fiatalok 
letelepedésének segítése, a közösségi élet fejlesztése, a jó közérzet biztosítása, ápolt, rendezett környezet 
kialakítása, a turizmus feltételeinek javítása, a településfejlesztés érdekében a pályázati források maximális 
kihasználása, gyors cselekvés.  
 

Csak úgy haladhat előre a község, ha odafigyelünk az emberekre, meghallgatjuk őket, megértjük problémáikat, 
és ezáltal azokat az értékeket képviseljük, amelyek mindenkinek fontosak. Ezért törekedni kell a lakosság 
széleskörű, hiteles tájékoztatására, fontos ügyekben lakossági fórumok tartására. Hatékonyan együtt kell 
dolgozni a településen működő vállalkozókkal, civil szervezetekkel, magánszemélyekkel. 
 

Az elkövetkezőkben nem ígérek olyan konkrét fejlesztéseket, nagy beruházásokat, amelyeknek megvalósítása 
kétséges. Hiszen ahogy eddig, úgy a jövőben is csak olyan fejlesztésekben bízhatunk, amelyekhez támogatást 
kapunk. A fejlesztések folytatásához feladatunk ezért a pályázatokhoz szükséges önerő előteremtése, jól 
előkészített, megalapozott pályázatok benyújtása. 
A gyors cselekvéshez ez nélkülözhetetlen.  
 

A közmondás is úgy tartja: „Az ígéret szép szó, ha megtartják úgy jó!” 
 

Balatonmáriafürdő egy dinamikusan fejlődő kedvelt üdülőhely, melyet az elmúlt évek alatt a jelenlegi vezetés 
még vonzóbbá tett. Szeretnék többet tenni azért, hogy lakosaink elégedettek legyenek, nyaraló vendégeink 
szívesen térjenek vissza hozzánk. Úgy gondolom, hogy a múltban szerzett több éves közigazgatási és képviselői 
tapasztalatommal képes vagyok képviselni a lakosság és a közösség érdekeit, Balatonmáriafürdő jövőjét 
alakítani. Szeretném az elmúlt években megkezdett építő munkát továbbfejleszteni a következő ciklusban is, 
az Önök megvalósítható elképzeléseivel együtt, így képviselve a választók megtisztelő bizalmát.  
 

KÉREM ÖNÖKET, SZAVAZATAIKKAL TÁMOGASSÁK CÉLJAIM MEGVALÓSÍTÁSÁT! 
 

 

Köszönettel:  

Tiszta és nagy dolgokhoz csak 
tiszta 

és egyenes úton lehet eljutni.” 
(Tamási Áron) 

 



 

Egyéni listás jelölt – Hajas Béla (Független)  

 
 
 
 
 
Keszthelyen születtem, szinte a Balatonban nőttem fel. 
 
 El sem tudnám képzelni az életemet máshol. Pécsett a 
zeneművészeti főiskolán szereztem zenetanári 
diplomát, melynek elvégzést követően kerültem 
településünkre.  Iskoláink végeztével, a sors úgy akarta 
Balatonmáriafürdőn telepedjünk le feleségemmel, 
Mártával. Épp 44 éve ennek. Itt alapítottunk családot, 
két gyermekünk Bálint és Aliz itt nőtt fel. Szép, és 
boldog életet élünk itt e nagyon is szerethető, igazi 
otthont nyújtó, békés, csendes, mások által is oly 
kedvelt üdülőfaluban. 
 
Zenetanár vagyok. 44 éve szervezem, vezetem a helyi 

fúvószenekart, tanítom, nevelem a gyermekeket a zene 

szeretetére, a magyar és nemzetközi fúvóskultúrára. 

Idén épp 40. alkalommal szervezzük meg zenei 

közösségünkkel nemzetközi fúvóstalálkozónkat, 

hagyományosan július végén. A zenetanulás, a közös 

muzsikálás egymást megértő, elfogadó, közös munkára nevel, s tudjuk, még mennyi másra. 10 

évig a Marcali Hidas Frigyes Zeneiskola igazgatója voltam decemberi nyugdíjba vonulásomig. 

Szerettem és ma is szeretem a munkámat, melyben napról napra meg kell újulni, új és új kihívások 

elé kell állni, hiszen néhány órában még óraadóként dolgozom a zeneiskolában. A helyi 

fúvószenekar és közösségi élete programjainak megvalósítása továbbra is egyik legfontosabb 

helyet foglalja el életemben. 

Fiatal korom óta késztetést érzek környezetem közösségeiben való tevékenységre. Küldetésnek 

érzem, hogy tehessek a köz-ért. Mióta Balatonmárián élek, itt is, mindig tennem kellett valamit. 

2002-től már, mint képviselő dolgozhattam, közösségünkért. Képviselői munkám során a kultúra, 

a civil szféra, környezetünk, közösségünk fejlesztése, védelme volt mindig szempont. Ugyanakkor 

vízióimat elképzeléseimet sikeresen tudtam a megvalósítások felé irányítani fejlesztések során. 

Több maradandóan létrejött innováció tölt el örömmel, melyeket gondolataim formáltak. 

Szeretnék képviselőként is tovább dolgozni. Terveimről, vízióimról, elképzeléseimről az 

elkövetkező időkben részletesen is szeretnék információt adni. Választási kiadványomból csak 

néhány főcímet említve: Kötelező feladatokon túl, településüzemeltetés, közterületek, turizmus / 

idegenforgalom, vállalkozások, együttműködések, kultúra, civil szféra, rendezvények, 

pályázatok, költségvetés. 

Szeretném a meglévő terveket végig vinni, és még újakat és újakat alkotni valamennyiünkért.  

 
 
 
 
 
 



Egyéni listás jelölt – Móriné Váraljai Mária (Független)  
 
 
 
Születésem óta Balatonmáriafürdőn élek, itt van az 
otthonom. 
 
Férjemmel három gyereket neveltünk fel, úgy érzem, hogy 
jól megállják helyüket az életben. Családot alapítottak, 
már ők nevelik a jövő nemzedékét. 
 
A MÁV-Start Zrt-nél dolgoztam 40 évet. Munkám során sok 
emberrel találkoztam, sokan elmesélték örömüket, 
gondjaikat. Tudván, hogy helyi lakos vagyok bizony 
kritikát is megfogalmaztak. Hiszek az emberi kapcsolat 
erejében. 
 
Eddigi képviselői munkám során mindig a közösség 
érdekeit támogattam. Az elmúlt években sok fejlesztés 
megvalósult településünkön, van, ami látványos, van, ami 
nem szembetűnő. 
 
Képviselő társaimmal tevékenyen vettünk részt a 
települést érintő fejlesztésekben, támogattuk a pályázati 
projekteket, együtt örültük az elért sikereknek. Ilyen a 
Rákóczi utca, valamint a strandjaink közvilágítása, 
korszerűsítése, a Keszeg utca, és a Vilma köz aszfaltozása. 
Megszépült az óvoda. Teljes egészében megújult a 
közvilágítás. A fejlesztések egy része pályázati pénzből 
készült, más pedig saját erőforrásból valósult meg. 

 
Folyamatosan fejlesztettük a közterületeink karbantartásához szükséges gépparkot, ami megkönnyíti az 
ott dolgozók munkáját, hiszen a Településüzemeltetés sok embernek biztosít megélhetést. Ezek a 
beruházások hozzájárulnak ahhoz, hogy környezetünk szebbé és élhetőbbé váljon annak érdekében, 
hogy az itt élőknek és az idelátogatóknak nyugalmat, pihenést, kikapcsolódást biztosítson. 
 
Örömmel tapasztalom, hogy a lakosság létszáma folyamatosan emelkedik, több a kisgyerekes család, 
egyre több fiatal jut be az egyetemekre, szerez diplomát, ezzel biztosítva jövőjét. 
 
Bár az elképzelései, igényei az egyes korosztálynak eltérőek lehetnek, ezért mindenkit fontos 
meghallani, meghallgatni, és minden döntésnél a lehető legszélesebb társadalmi rétegek igényeit 
figyelembe venni. 
Fontosnak tartom a környezetünk védelmét, a természet megőrzését. Legszebb, legnagyobb kincsünk a 
Balaton, amit óvni kell minden további természetkárosító hatástól. Nem szabad kisajátítani, elzárni, 
feltölteni. Egy gyöngyszem, amilyenből nincs még egy. Sok embernek adott, és ad majd felejthetetlen 
élményt az itt eltöltött idő. 
 
Elengedhetetlen feladat számukra hosszú úthálózatunk folyamatos karbantartása, további utcák 
aszfaltozása. 
 
Továbbra is támogatom a civilszervezetek patronálását, a fiatalok, a nyugdíjasok és a családok segítését.  
Felemelő érzés minden alkalommal, amikor egy verseny, (legyen az sport, gasztronómiai, cukrászati, 
zenei) egy túra, vagy egy kirándulás alkalmával elhangzik „Balatonmáriafürdő Magyarország”! 
 
Még sok a tenni való, aminek megvalósításában szeretnék részt vállalni. 
 

Köszönettel! 
        



 
Egyéni listás jelölt – Nagy Attila (Független)  

 
 
 
 

40 éve élek a településen családommal, itt 

neveltük fel két gyermekünket, itt szereztem 

második diplomámat is. Mindig érdekelt a falu 

sorsa, de vidéki munkahelyeim miatt nem 

tudtam bekapcsolódni a helyi közéletbe. Úgy 

érzem, van még energiám, hogy a megszerzett 

tudásommal, ötleteimmel a település javát 

szolgálhassam. 

 

Célkitűzéseim: 

• Célom egy tiszta, rendezett, élhető üdülőfalu létrehozása a lakosok és itt 
nyaralók igényeinek kiszolgálására. Hatékony, gazdaságos, szolgáltató 
szemlélet kialakítása, megvalósítása, ahol a kritikai észrevételek a minőségi 
munkát segítik. Ki kell használni a település fekvéséből adódó gazdasági 
előnyöket és minden döntéssel a minőségi turisztikai fejlődést kell szolgálni. 
 

• A település részeit jellemző színvonalbeli különbségek (központ-külső részek) 
csökkentése, megszüntetése. 
 

• Az eddig jól működő hagyományok megtartása, fejlesztése. Az 
ingatlantulajdonosokkal történő kapcsolattartás, tájékoztatás átszervezése. 
Szabadstrandok, úthálózat minőségi fejlesztése (pályázatok). 
 

• Meglévő, de elhanyagolt iszapcsapdák rendbetétele, engedélyek beszerzése 
csónakkikötők létesítéséhez. 
 

• Balatonkeresztúr Önkormányzatával közös pénzügyi alap létrehozása a 
szabadstrandok színvonalának javításához és fejlesztéséhez. Ezen alap 
létrehozásához – megválasztásom esetén – minden hónapban tiszteletdíjam 
50%-át felajánlom. 
 

Céljaim megvalósításához kérem bizalmukat. 
 
             SZAVAZZANAK A VÁLTOZÁSRA!   
                                                                                                                 Nagy Attila 

 
 



 

Egyéni listás jelölt – Olti Szabolcs Márk (Független)  

 

 

47 éves vagyok. Lassan 20 éve költöztünk 

feleségemmel Balatonmáriafürdőre. 2 fiú 

gyermekünk (Ádám 19 és Dániel 14) már itt 

született. Előtte 12 évig Balatonkeresztúron 

éltem. Így kijelenthetem, hogy már több mint 30 

éve követem figyelemmel a faluban történt 

változásokat, ahogy épül-szépül településünk. 

Az általános iskola után Kaposváron a Széchenyi 

István vendéglátóipari Szakközépiskolában 

végeztem, majd a Keszthelyi VSZK -ban szereztem 

szakács képesítést. Immár 18 éve vállalkozóként 

egy éttermet üzemeltetek ( Viktória Étterem). 

Balaton parti településként a legfontosabb célomként az idegenforgalom, 

turizmus jelenlegi megtartását esetleg bővítését tartom. A lakosság és a 

vállalkozók érdeke is, hogy a település egyre vonzóbb legyen az ide látogatók 

körében. Amit a szomszédos településekkel együttműködve képzelek el. 

A faluban ugyan sok fejlesztés megvalósult az elmúlt években, de még sok a 

tennivaló. 

Megválasztásom esetén vállalkozói látásmóddal  és tapasztalattal tudnám segíteni 

az önkormányzat munkáját.  

Ehhez kérném megtisztelő támogatásukat! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Egyéni listás jelölt – Poják Csaba (Független)  

 
 

  Kedves Ismerőseim, Barátaim! 

Rövidesen ismét itt van a választás          ideje. 
Mivel   magam is érdekelt vagyok a közéletben, 
engedjétek meg, hogy pár mondatban 
bemutatkozzak, beszámoljak eddigi 
munkámról. Születésem óta élek családommal 
Balatonmáriafürdőn. A DRV Zrt-nél dolgozom 
diagnosztikai művezetőként. 2002 óta vagyok 
tagja a képviselő-testületnek, a legutóbbi két 
ciklusban, mint alpolgármester 
tevékenykedtem. Fontosnak tartom, hogy 
nincs semmiféle olyan gazdasági 
érdekeltségem, amiben önkormányzati 
munkám előnyt jelentene. Nem is tartom ezt 
összeegyeztethetőnek, mivel számos példa 
mutatja, ez magában hordozza a befolyással 
való visszaélés lehetőségét.  
 

Örülök, hogy településünk meghatározó döntéseiben, fejlesztéseiben, részt vállalhattam. 
Ezek a fejlesztések teszik környezetünket élhetővé, az itt élőknek megélhetést adva, az 
idelátogatóknak élményt nyújtva.  Számos pályázat segítségével, megújult strandjaink egy 
része, közösségi tereink, a vízelvezetés elemei, útjainkból néhány, és sorolhatnám. Tudom, 
mindenki ennél jóval többet szeretne, higgyétek el én is és képviselőtársaim is. Ez sohasem 
szándék kérdése volt eddig sem, hanem pénzkérdés, és mint tudjuk, abból van a legkevesebb. 
Nem vagyok híve a választásokkor szokásos ígérgetésnek, az nem az én műfajom. 
Gazdaságilag megalapozott döntéseinkkel haladunk a település fejlesztésében, úgy hogy 
pénzügyi helyzetünk stabil, Balatonmáriafürdő vagyona évről évre gyarapszik. Ez nem megy 
egyik napról a másikra, de már vannak eredményei. 
 
Emellett nem szabad elfelejtenünk a jelen életünket sem. Kiemelten fontosnak tartom a 
jövőben is a civil egyesületek, kezdeményezések, támogatását. Fontos, hogy az itt élők érezzék 
a közösséghez tartozást, hisz így lesz élhető településünk. Kiemelten időszerűvé váltak 
napjainkban a környezetvédelmi kérdések. Úgy gondolom, ha szeretnénk megőrizni 
településünk egyedi arculatát, ezért érdemes és kell is tenni.  
 
 Ehhez a folyamatossághoz kérem támogatásotokat, hisz oly sok tennivaló van még, amit meg 
kell valósítani.  Ugyanakkor egy új korszak kezdődik. Galácz György polgármester úr sok 
munka és eredmény után nyugdíjba vonul. Ezúton is köszönöm neki amit elért, tett 
Balatonmáriafürdőért. Utódjaként Balog Mátyást támogatom. Az ő személyében látom azt a 
potenciált, ami hosszú távú és eredményes vezetést jelentene lakóhelyünknek. 
 
A legfontosabb viszont, hogy szavazatával mindenki erősítse a demokráciát és nyilvánítson 
véleményt június 9-én. Válasszon olyan képviselőt, akinek eddig is elégedett volt munkájával, 
és nem csupán hamis ígéretekkel kampányol.  
 
Balatonmáriafürdőt képviseljék azok az emberek, akik itt élnek, és a helyi közélet aktív 
résztvevői.  
 

KÖSZÖNÖM AZ EDDIGI ÉS JÖVŐBENI TÁMOGATÁSOTOKAT! 



 

Egyéni listás jelölt – Tengerdi Győző (Független)  

 
 

„Gondolkodj globálisan, cselekedj lokálisan!” 
Lokálpatriótizmussal Balatonmáriafürdőért! 

 
 

A KÖZ-t szolgálni nemes, megtisztelő feladat. 
Akit egy helyi közösség méltónak talál arra, 
hogy képviselje, annak éreznie kell e 
felelősség súlyát! Családi életével, 
munkájával, életvitelével legyen méltó arra, 
hogy a KÖZT szolgálja! Képviselői munkáját 
végezze a képviselt közösség iránti 
tisztelettel, alázattal! Szolgálja döntéseivel a 
települése érdekeit! Lakóhelyén örvendjen 
nagy tekintélynek, személyét ismerjék, 
elismerjék! Rendelkezzék kellő 
intelligenciával, legyen képes képviselői 
döntéseit saját (vagy szaktanácsadói) 
vélemény alapján meghozni! Széles látókörű 

legyen, ami lehetővé teszi a mai felgyorsult világban történő eligazodást, ezt mint képviselő használni is 
tudja! Legyen tisztában jogaival és kötelességeivel, jogait ne lépje túl, kötelességeit ne teljesítse alul! Minél 
szélesebb kapcsolatokkal rendelkezzen, hiszen ezen kapcsolatok elengedhetetlenek a község ügyeinek 
képviselete érdekében. Pragmatikus legyen, de pragmatizmusa ne csapjon át önfejűségbe, ésszerű 
kompromisszumokra legyen kész képviselői munkájában! Vitakultúrája és egyéb készségei tegyék 
lehetővé, hogy közösségét képviselje községen belül és kívül egyaránt. 
 
  Erre a nemes, megtisztelő szolgálatra jelentkezem - újra. Hasonlóan a 2002-2010 közötti választási 
ciklusokhoz, szeretném ismét a választóim érdekeit, véleményét közvetítve községünk fejlődését szolgálni. 
A korábbi megmérettetéseim alkalmával az akkori képviselői voksok legtöbbjét kaptam. Nyolc éven 
keresztül igyekeztem legjobb tudásommal szeretett településünk fejlődését elősegíteni. Ezzel 
párhuzamosan 2002-2010 között a Somogy Megyei Közgyűlés képviselőjeként is dolgoztam, így nemcsak 
szűkebb hazámat, de Somogyot, kiterjesztve az egész Balatont szolgálhattam. A megyei turisztikai 
bizottságot vezettem, somogyi delegáltja voltam több régiós, turisztikával és a magyar tengerrel foglalkozó 
grémiumnak is. 2010-től olyan munkát láttam el, amely munkakör nem volt összeegyeztethető a 
képviselőséggel. Mivel az említett munkakört már nem töltöm be, így jelentkezem, hogy vezetői 
tapasztalatommal, vállalkozói múltammal, kapcsolatrendszeremmel, az életben felszedett bölcsességgel és 
szerzett tudással segítsem Balatonmáriafürdő fejlődését.  
 
 58 éves tősgyökeres helyi lakos vagyok; nős, három közgazdász vagy közgazdász egyetemi hallgató 
gyermek édesapja. A sport és a zene fontos helyet foglal el az életemben. Matematika-testnevelés tanári, 
szaküzemgazdászi és vadgazdálkodási szakmérnöki diplomákkal rendelkezem, középfokú 
vendéglátóipari végzettségem van. Nagy állami társaság vezérigazgatójaként, multi cég 
csúcsmenedzsereként, kisvállalkozás vezetőjeként nagy tapasztalatokra tettem szert. Családunkban a 
közéleti tevékenység nem idegen; apám, id. Tengerdi Győző díszpolgár és somogyi Pro Comitatu díjas. 
Kitüntettek veszprémi Pro Comitatu, Pro Meritis díjakkal, valamint Hubertus Kereszt Gyémánt 
Fokozatával. A devecseri vörösiszap-katasztrófa alatt kifejtett munkámat Belügyminiszteri Rendjellel 
ismerték el. 

 
TISZTELT MÁRIAI VÁLASZTÓK!  
SZERETNÉM SZERETETT KÖZSÉGÜNK FEJLŐDÉSÉT MUNKÁMMAL SEGÍTENI!  
 
EHHEZ KÉREM A TÁMOGATÁSUKAT, AMELYET ELŐRE IS KÖSZÖNÖK! 
 
Elérhetőségeim: info@tengerdi.hu , www.tengerdi.hu,  
Tel: +36302700680 ,  
facebook: Tengerdi Győző képviselő-jelölt 
 

mailto:info@tengerdi.hu
http://www.tengerdi.hu/


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


